* Terms & Conditions

1. Organiser & Eligibility

- 1.1 "Abbott Merdeka Contest" ("Contest") is hosted by Abbott Laboratories (M) Sdn Bhd ("Organiser").
- 1.2 This contest is open to all Malaysian citizens that are 18 years of age and above at the Commencement Date of the Contest except employees, directors, and officers of the Organiser, its agencies (including representatives, advertising, media, event management & vendors/suppliers related to the Contest), subsidiaries, affiliates, related corporations, dealers & retailers, and their immediate family members shall not be eligible to participate in this Contest.
- 1.3 This Contest is valid in all participating stores in Malaysia only.

2. Contest Period

2.1 This contest starts from 1 August 2019 till 30 September 2019 ("Contest Period"). The Organiser reserves the right to make any changes to the Contest at any time without prior notice. All entries received outside the Contest Period will be immediately disqualified.

3. Submission of Entries & Qualifying Criteria

- 3.1 Contestants are required to have one (1) valid Whatsapp account.
- 3.2 How Contestants can participate:
 - a) Contestants may purchase any Abbott Surbex products (except Surbex Nutri Fiber) worth RM 200.00 and above in a single receipt, which must include Surbex Zinc 60's or Surbex Calcium-D3 60's or Surbex Protect 50's or Opti-V 60's.
 - b) Send your picture of the original receipt and your name as per MyKad/IC to the Whatsapp number 017-334 1211.
 - c) Pictures and details must be provided during the Contest Period.

4. Prizes

4.1 There will be two (2) Prizes for this Contest:a) RM50.00 Petronas Petrol Voucher x 300 unitsb) 300 Abbott Life Plus Points x 320 units

5. Winner Selection

- 5.1 The qualified Winners for the Petrol Voucher shall be determined based on the total number of eligible entries received during the Contest Period and divided by 300. For example: if there are 6501 qualified entries, this total will be divided by 300 and will be rounded down to the nearest number that is 21. Which then means entries 21, 42, 64 and so on shall win. Should the shortlisted Winners entry be cancelled or disqualified, then the entry before shall be selected, for example: entry 42 substitute Winner would be 41.
- 5.2 The qualified Winners for the 300 Abbott Life Plus Points shall be determined based on the total number of eligible entries received during the Contest Period and divided by 320. For example: if there are 6501 qualified entries, this total will be divided by 320 and will be rounded down to the nearest number that is 20. Which then means entries 20, 40, 60 and so on shall win. Should the shortlisted Winners entry be cancelled or disqualified, then the entry before shall be selected, for example: entry 40 substitute Winner would be 39.
- 5.3 The Contest winning mechanic is determined by the Organiser. The Organiser reserves the right to amend and change the Contest's winning mechanics at their sole discretion without having to assign any reason whatsoever, nor notify the Contestants of such a change.
- 5.4 The Prize is awarded on an 'as-is' basis.
- 5.5 Winners are fully responsible for all risks, costs, and expenses related to the Prize redemption. The Organiser makes no representation about the safety nor fitness for purpose of any Prizes. 5.6 Winners will also be notified via short messaging system and / or phone. All Prizes must be claimed within one (1) month of the notice period. Prizes not claimed within the prescribed period shall be forfeited. The Organiser shall not entertain any request for an extension of time for the purposes of claiming Prizes.
- 5.7 The Organiser reserves the right to disqualify the Winner should the Winner fail to claim their Prize according to the procedures set forth by the Organiser. The Organiser will not be liable if the notification to the Winner is not received or subject to any unexpected delays.

- 5.8 The Organiser reserves the right to appoint a third party to conduct the verification process of the Winner's identity.
- 5.9 The Organisers decision is final and no correspondence shall be entertained.

6. Technical Terms

6.1 The Organiser is not responsible or to be held liable for any delay and / or failure in receiving of the entry due to the inability of the respective telecommunication service providers to provide timely and / or efficient internet and / or telecommunication services.

7. Compliance

- 7.1 All conditions and methods for participating in this Contest as stated are binding to all Contestants and their participation in the contest, in addition with the Terms and Conditions.
- 7.2 By participating in this Contest, Contestants are deemed to have read and have agreed to the Terms and Conditions contained herien and shall comply with all decisions made by the Organiser.

8. Amendments To The Terms And Conditions

8.1 The Organiser reserves the right to modify, vary, cancel, and / or suspend the Contest and / or its Terms and Conditions at any time, without prior notice and / or the need to provide any reason whatsoever.

9. Law And Jurisdiction

9.1 This Contest and its Terms and Conditions are subject to the Malaysian Laws. Each Participant agrees to submit any claims, dispute, or controversy to the exclusive jurisdiction of the courts in Malaysia.

10. Interpretation

10.1 These T&Cs are prepared in both English and Mandarin. Should the event of any conflict arise, the English version shall prevail.

11. Privacy Notice

11.1 By participating in this Contest, the Contestants irrevocably agree and consent to their information, including photos, contained in the Entries, becoming the property of the Organiser and may be used by the Organiser (and its affiliates) for furtherance of their business such as for data analysis, marketing, promotional, trade, and advertising activities in and / or outside of Malaysia, without notice, permission, compensation, and / or consideration. The Contestants may request access and correction of the information, if necessary. Should the Contestants have any inquiries in respect of their information provided for the Contest, the Contestants may contact 1 800 88 0709 Abbott Laboratories (M) Sdn Bhd (163560-X), No. 22, Jalan Pemaju U1/15, Seksyen U1, HICOM-Glenmarie Industrial Park, 40150 Shah Alam, Selangor D.E. Malaysia.

* 竞赛规则

1. 主办单位及参赛资格

- 1.1 "Abbott国庆竞赛"(简称"竞赛")是由Abbott Labora—tories(马)私人有限公司(简称"主办单位")主办。
- 1.2 从竞赛日起,此项竞赛公开予所有18 岁以上的大马公民参加。主办单位及其代理公司(包括与此项竞赛相关的代表、广告公司、媒体、活动管理公司和供应商)、子公司、附属公司、关联公司、经销商及零售商之员工、董事和职员,及其直系亲属一律不得参与。
- 1.3 此项竞赛仅限于马来西亚的所有参与商店。

2. 竞赛期限

2.1 此项竞赛从2019 年8 月1 日开始至2019 年9 月30 日(简称"竞赛期限")。主办单位有权随时对此项竞赛进行任何更改,恕不预先通知。所有在竞赛期限结束后收到参赛申请一概即刻被取消参赛资格。

3. 提交参赛申请及参赛标准

- 3.1 参赛者必须具有一(1)个有效的Whatsapp 账户。
- 3.2 参赛方法:
 - a) 参赛者只需购买任何Abbott Surbex 产品(不包括 Surbex Nutri Fiber),其中必须包括Surbex Zinc 60 或 Surbex Calcium—D3 60 或 Surbex Protect 50 或 Opti—V 60,单张收据消费满RM200.00 及以上即可参 赛。
 - b) 拍下正版收据,将该图片连同个人姓名(如MyKad/身份证所示)发送至017-3341211的 Whatsapp 账户。
 - c) 所有图片和个人资料必需在竞赛期限内提供予主办单 位。

4. 奖项

- 4.1 此项竞赛共设两(2)个奖项:
 - a) 300份价值RM50.00的Petronas汽油礼券
 - b) 320份300Abbott Life Plus积分

5. 遴选获奖者的方法

- 5.1 汽油礼券的获奖者将根据竞赛期间收到的合格参赛申请总数除以300 的方式遴选出来。举例:若 总共收到6501 份合格参赛申请,该总数将除以300,再四舍五入至最接近的整数,所得数目为21。那么,参赛纪录为21、42、64号的参赛者将成为获奖者,以此类推。若入选的获奖者失去或被取消参赛资格,则其前一号的参赛者将中选,例如:42号的参赛者将由41号取代。
- 5.2 300 Abbott Life Plus 积分的获奖者将根据竞赛期间收到的合格参赛表格总数除以320 的方式遴选出来。举例:若总共收到6501 份合格参赛记录,该总数将除以320,再四舍五入至最接近的整数,所得数目为20。那么,参赛纪录为20、40、60号的参赛者将成为获奖者,以此类推。若入选的获奖者失去或被取消参赛资格,则其前一号的参赛者将中选,例如:40号的参赛者将由39号所取代。
- 5.3 此项竞赛的遴选获奖者机制由主办单位决定。主办单位有权自行决定修订和更改遴选机制,恕不另行通知参赛者有关更改和/或给予任何理由。
- 5.4 一切奖项"按原样"提供。
- 5.5 与兑换奖项相关的所有风险、成本和费用,概由获奖者全权负责。主办单位不对任何奖项的安全 性和适用性做出任何声明。
- 5.6 主办单位将通过短讯和/或电话发出得奖通知予获奖者。获 奖者必须在接获通知后的一(1)个月内 领取奖项。未在 规定期限内领取的奖项一律被没收。任何延长领奖期限的 要求,恕不受理。
- 5.7 若获奖者无法按照主办单位规定的程序领取奖品,主办单位有权取消其资格。对于发送给获奖者的得奖通知未收到或发生任何意外延误,主办单位概不承担任何责任。
- 5.8 主办单位有权委任第三方对获奖者进行身份核实。
- 5.9 主办单位的决定为最终决定,任何异议概不受理。

6. 技术性条规

6.1 任何因相关电信服务供应商无法提供及时和/或有效的互联 网和/或电信服务而导致参赛申请延迟和/或无法收到,主 办单位概不负责。

7. 合规

- 7.1 除了竞赛规则之外,所有参加此项竞赛的条件和方法均对 所有参赛者及其参与此项竞赛具有约束力。
- 7.2 参加此项竞赛,即表示参赛者已详阅及同意本文所含的条 规,并同意遵从主办单位做出的一切决定。

8. 修订条规

8.1 主办单位有权随时修订、更改、取消和/或中止此项竞赛和/或参赛规则,恕不预先通知和/或给予任何理由。

9. 法律及司法管辖权

9.1 此项竞赛及参赛规则受马来西亚法律所约束。所有参赛者 同意在发生任何索赔、纠纷或争议事件 时,交由马来西亚 法院的专属管辖权进行裁决。

10. 诠释

10.1 此竞赛规则备有英文和华文版本。若出现任何歧义,概以 英文版本为准。

11. 隐私声明

11.1 参加此项竞赛,即表示参赛者已不可撤销地同意其个人资料,包括参赛申请所含的图片,均属主办单位的财产,主办单位(及其附属机构)可使用有关资料促进其业务发展,比如在马来西亚境内和/或境外使用有关资料进行数据分析、营销、促销、贸易和广告活动,恕不另行通知、要求允准、给予赔偿和/或补偿。在必要的情况下,参赛者可要求查看及更正其资料。若对参与此项竞赛需提供的资料有任何疑问,参赛者可拨电至1800 88 0709 查询。

Abbott Laboratories (马) 私人有限公司(163560-X), No. 22, Jalan Pemaju U1/15, Seksyen U1, HICOM – Glenmarie Industrial Park, 40150 Shah Alam, Selangor D.E. Malaysia